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Protokół posiedzenia nr 81/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 29 marzec 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.30 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Burmistrz Miasta  – Ryszard Niedziółka  

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

-Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

-Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i  Oświaty – Monika Stankiewicz 

-Naczelnik Wydziału Organizacyjnego- Małgorzata Mieżaniec  

-Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska  

-Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

– Wingrowicz 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza i ocena przeprowadzonej kontroli przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

w Olsztynie kompleksową kontrolą gospodarki finansowej Miasta Kętrzyn. 

4.    Omówienie sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 

2022. 

5.    Omówienie Sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej 

w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki 
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nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 

1 lipca 2022r. do dnia 31 grudnia 2022r. 

6.   Omówienie planu robót publicznych na 2023 rok. 

7.   Opinia wniosku Pana Igora N. w sprawie repatriacji. 

8.   Opinia wniosku Pani Valerii P. w sprawie repatriacji. 

9.   Opinia wniosku Pana Dmitriya V. w sprawie repatriacji.0 

10 .  Opinia projektu uchwały w sprawie: 

10.1. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2023. 

10.2. przyjęcia przez Gminę Miejską Kętrzyn do wykonania w roku 2023 zadania            

z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów              

i cmentarzy wojennych. 

10.3. zmiany uchwały Nr X/76/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 kwietnia 

2019 roku w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. 

10.4. zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn              

w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2024 

oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

10.5. zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-

2034. 

10.6. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

10.7. przedłużenia terminu rozpatrzenia wniosku. 

11.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

12.  Przyjęcie protokołu nr 79/2023 

13. Przyjęcie protokołu nr 80/2023 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt.3 Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek otworzyła dyskusję w sprawie analizy      

i oceny przeprowadzonej kontroli przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie 

kompleksową kontrolą gospodarki finansowej Miasta Kętrzyn. W dyskusji wziął udział 

Radny Zbigniew Nowak , Przewodnicząca Komisji  Marzena Gajek, Radny Czesław Ćwik.   

Ad. pkt. 4 Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i  Oświaty – Monika Stankiewicz 
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omówiła sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2022. Poinformowała, 

iż w roku 2022 zaplanowane było zaszczepienie 100 dziewczynek jednak chętnych osób 

zgłosiło się 65. Ogólny koszt Programu zamknął się w kwocie 69.080.00 zł. Razem podano 

157 dawek szczepionek.   

 Ad.pkt.5 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – 

Katarzyna Jezierska omówiła sprawozdanie z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 lipca 

2022r. do dnia 31 grudnia 2022r…- poinformowała, iż łącznie zawarto 70 umów dzierżawy  

w trybie bezprzetargowym.  

Uwag nie wniesiono.  

Ad.pkt.6 Sekretarz Miasta – Halina Kuriata omówiła plan robót publicznych na 2023 rok….- 

poinformowała, że budżet na 2023 r. posiada zabezpieczone środki umożliwiające 

zatrudnienie ok 15 osób z czego 10 na dzień dzisiejszy jest już zatrudnionych, jedna osoba 

została zwolniona dyscyplinarnie. Głównie są to osoby, które mają zadłużanie z tytułu 

alimentów. Osoby skierowane są z Urzędu Pracy. Umowy zawierane zostają na miesiąc 

dlatego , iż stabilność pracy skierowanych osób nie zawsze jest zbyt duża.  

 Uwag nie wniesiono.  

Ad.pkt.7 Opinia wniosku Pani Igora N. w sprawie repatriacji. 

Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Monika Stankiewicz - poinformowała,  

że to jest kolejny wniosek, który wpłyną do Gmina Miejska Kętrzyn. Z uwagi na brak 

gotowych do zamieszkania lokali komunalnych oraz trudności w zapewnieniu zatrudnienia 

repatriantów na chwilę obecną Gmina Miejska Kętrzyn nie ma możliwości stworzenia 

właściwych i godnych warunków do osiedlenia i to jest kolejny negatywny wniosek 

burmistrza. 

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania wniosku w sprawie repatriacji. Komisja 

przy  udziale  7 członków obecnych na sali w głosowaniu 1 głosy „przeciw”,  6 głosy „nie 

brało udziału ” – brak opinii.  

Ad.pkt.8 Opinia wniosku Pani Valerii P. w sprawie repatriacji. 

Przewodnicząca Komisji  Marzena Gajek  przystąpiła do opiniowania wniosku  Pani Valerii 

P. w sprawie repatriacji. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu,   

1 głosy „przeciw”,  6 głosów „wstrzymujące się”– negatywnie zaopiniowano wniosek.  

Ad.pkt.9 Opinia wniosku Pana Dmitriya V. w sprawie repatriacji. 
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Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek przystąpiła do opiniowania wniosku Pana Dmitriya 

V. w sprawie repatriacji. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 

1głosy „przeciw”, 6 głosy „wstrzymujące się”– negatywnie zaopiniowano wniosek.   

Ad.pkt.10 Opiniowanie projektu uchwał w sprawie:  

10.1. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt      

na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2023. Uwag nie wniesiono. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”, - opinia pozytywna 

10.2. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie przyjęcia przez 

Gminę Miejską Kętrzyn do wykonania w roku 2023 zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 Uwag nie wniesiono. Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za” - opinia 

pozytywna. 

10.3. Sekretarz Miasta Halina Kuriata przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr X/76/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 kwietnia 2019 roku                  

w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych 

Gminy Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. 

 Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. 

Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

10.4. Naczelnik Wydziału Organizacyjnego- Małgorzata Mieżaniec przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta 

Kętrzyn w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2024 

oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Marzena Gajek odczytała autopoprawkę Burmistrza…-

7.4.1 W załączniku nr 2 do załącznika Uchwały w pkt.4 usuwa się ostatnie zdanie                 

w brzmieniu: 

„ Jeżeli głosujący zagłosuje więcej niż jeden raz, przy ustaleniu wyników konsultacji 

uwzględnia się tylko jedną kartę z najwcześniejszą datą głosowania, druga i kolejne karty nie 

będą brane pod uwagę, a głos oddany na kolejnych kartach jest nieważny” 

Radny Zbigniew Nowak przedstawił poprawkę do projektu uchwały : 

1.w § 4 pkt. 1. Dokonać zmiany kwoty pojedynczego projektu z 300 tys. na 150 tys. zł. 

2.w § 4 dodać pkt 12 w brzmieniu: 
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12) „po zrealizowaniu musi być ogólnodostępny dla mieszkańców”.  

Następnie przewodnicząca poinformowała o poprawce  Radnego Daniela Sapińskiego …- 

W § 11 punkt 3 zmienić treść z…- „Głosujący głosuje osobiście, jeden raz, oddając głos       

na jeden projekt…”na „Głosujący głosuje osobiście, jeden raz , oddając głos na maksymalnie 

trzy projekty…” i za tym idącą zmianę w §11 punkt 4 z „…oddania głosu na więcej niż jeden 

projekt …” na „…oddania głosu na więcej niż trzy projekty …”.Jednocześnie po 

zaakceptowaniu tych zmian należałoby wprowadzić zmiany w załączniku nr 2 punkt 2 trzeci 

myślnik zmienić „jeden projekt…”na „ …nie więcej niż trzy projekty…”oraz w punkcie 4 

pierwszy myślnik zmienić „…zagłosował na więcej niż 1 projekt …”na „…zagłosował na 

więcej niż 3 projekty…”. 

Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania 

autopoprawki Burmistrza Miasta Ryszarda Niedziółki- przy udziale 7 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos ”wstrzymał się”  - pozytywnie zaopiniowano 

projekt autopoprawki. 

Następnie komisja przeszła do opiniowania poprawki Radnego Zbigniewa Nowaka 

dotyczącą…- w § 4 pkt. 1. Dokonać zmiany kwoty pojedynczego projektu z 300 tys. na 150 

tys. zł.- przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosów „za”, 3 głosy „ 

przeciw”, 2 głosy  „ wstrzymujące się” - opinia negatywna 

Następnie komisja przeszła do opiniowania drugiej  poprawki Radnego Zbigniewa Nowaka 

dotyczącą… - 

w § 4 dodać pkt 12 w brzmieniu: 

12) „po zrealizowaniu musi być ogólnodostępny dla mieszkańców”- przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „ za” – opinia pozytywna   

Komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawką Burmistrza Miasta  

i poprawką Radnego Zbigniewa Nowaka. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w 

głosowaniu 5 głosów „ za” , 2 głosy „ wstrzymujące się” – opinia pozytywna  

10.5.  Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022     

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały.  

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów 

„wstrzymało się ” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 
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10.6. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie zmian              

w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. Uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. 7 członków obecnych 

na sali w głosowaniu  2 głosy „za”,  5 głosów „wstrzymujące się” - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

10.7. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia wniosku. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Komisji przystąpiła 

do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali            

w głosowaniu 7 głosów „za”-pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

Ad. pkt 11. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie wnieśli zapytań i wolnych wniosków. 

Ad. pkt 12. Przewodnicząca komisji poinformowała, iż do protokołu numer 79/2023 nie 

zgłoszono poprawek  i przystąpiła do głosowania- przy udziale 7 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 7 głosów „za”-pozytywnie zaopiniowano projekt protokołu.  

Ad. pkt 13. Przewodnicząca komisji poinformowała, iż do protokołu numer 80/2023 nie 

zgłoszono poprawek  i przystąpiła do głosowania- przy udziale 7 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 7 głosów „za”-pozytywnie zaopiniowano projekt protokołu.  

Ad.pkt.14 Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie 

komisji. 

 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


